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OBČINA ČRNOMELJ        K točki 17 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v januarju 2015 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Maja Kocjan: 
1. Na prejšnji seji smo svetniki OO SDS Črnomelj predlagali pridružitev ostalih svetniških 

skupin Občine Črnomelj za poziv vladi k pripravi in predlogu skupnega zakona za Belo 
krajino. Občinski svet naj na eni izmed prihodnjih sej oblikuje delovno skupino za pripravo 
dokumenta, ki bi ga nato vložili na Vlado RS. Ali in kakšen napredek je dosežen na tem 
področju? Ali je to tudi v interesu občinskega vodstva? 

 
ODGOVOR: 
Odgovora na vašo pobudo za skupen zakon za Belo krajino nismo podali na prejšnji seji, ker je 
bilo  na podlagi vaše  takratne pobude razumeti, da naj bi bila to stvar političnih strank, zato tudi 
nisem podajala odgovora. Na sami seji ste obrazložila vaš predlog v zvezi s predlogom skupnega 
zakona za Belo krajino, zato  vas obveščam, da bom  v prvi polovici februarja 2015 sklicala 
predsednike političnih strank in vodje svetniških skupin, kjer se bomo odločili o aktivnostih v 
zvezi s tem. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Čemas Stjepanovič, županja. 
 
2. Po dostopnih podatkih se bo izgradnja 3. razvojne osi začela šele v letu 2029. Na to je na 

prejšnji seji opozoril tudi občinski svetnik Stanislav Štarešinič. Županja je tudi kot 
predsedujoča Svetu Območnega razvojnega partnerstva Pokolpje pojasnila,  da po besedah 
predstavnika Ministrstva za gospodarski razvoj in tehnologijo izvedba programa Pokolpje ni 
ogrožena.V svetniški skupini SDS ugotavljamo, da Program Pokolpje zajema 7 občin, doslej 
je bilo po dostopnih podatkih porabljenih le 9 odstotkov načrtovanih skupnih sredstev 
(okrog 25 milijonov od 287 milijonov načrtovanih). V celoti ostajajo neporabljena sredstva za 
cestno infrastrukturo v znesku 254 milijonov evrov. Sprašujemo, ali so ta sredstva v 
proračunu RS za leto 2015 zagotovljena in koliko od tega je namenjeno za občino Črnomelj 
in koliko za izgradnjo 3. razvojne osi? Kaj bo občina storila, da ta denar ne bo ostal 
neporabljen in bo namenjen za načrtovane projekte? Program Pokolpje se konča leta 2016. 

 
ODGOVOR: 
Program Pokolpje predvideva v obdobju  med 2011 in 2016 ukrepe v višini 287 mio €. V 
obdobju 2011-2013 so bili na področju občine Črnomelj izvedeni ukrepi v višini 7 mio €.  
Črpanje sredstev po ukrepih: 
Ukrep Opis ukrepa Črnomelj 

Ukrep 1 Program spodbujanja konkurenčnosti Pokolpja v obdobju od 2011 do 2016 2.584.820,00 
Ukrep 2 Povračilo plačanih prispevkov delodajalca za socialno varnost 5.400,00 
Ukrep 3 Davčne olajšave za zaposlovanje in investiranje v Pokolpju 435.457,00 
Ukrep 4 Spodbude za trajnostni razvoj podeželja iz Programa razvoja podeželja ni podatka 

Ukrep 5 
Garancije s subvencijo obrestne mere za investicijske kredite podjetjem v 
Pokolpju v okviru regijske garancijske sheme za Jugovzhodno Slovenijo se ne izvaja 

Ukrep 6 Prometna infrastruktura 4.040.878,00 
Ukrep 7 Elektroenergetska infrastruktura  ni podatka* 

7.066.555,00 

*230.000 je bilo predvidenih za Črnomelj v letu 2014.  
Podatkov o dejanski realizaciji nimamo 
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V tabeli je podan pregled črpanja v omenjenem obdobju na področju občine Črnomelj po 
posameznih ukrepih. 
Trenutno se izvajajo aktivnosti za črpanje sredstev za vzpostavitev podjetniškega inkubatorja 
(ukrep 1), ki naj bi v letu 2015 znašala 150.000 €, v letu 2016 pa 300.000 €. Prav tako se v 
naslednjih mesecih pričakuje razpis za spodbujanje investicij podjetij v višini 4,5 mio €. 
Občina Črnomelj in izvajalec programa RIC Bela krajina žal nimata pristojnosti in vpliva na 
izvajanje ukrepov št. 2, 3, 4, 5, 6 in 7, med katere spadata tudi prometna in elektroenergetska 
infrastruktura, za katera je namenjena večina sredstev programa Pokolpje. 
Predlagamo pritisk občinskih svetnikov na organe svojih strank za izpolnitev zavez iz programa 
Pokolpje. 
 
Odgovor pripravil: Peter Črnič, direktor RIC Bela krajina.  
 
3. Svetniško skupino SDS zanima kdaj bo javnosti predstavljeno kdo je v opoziciji in kdo v 

poziciji?  Zanimajo jih tudi koalicijske pogodbe, ki so običajno tudi javne. Do sedaj bi moralo 
to biti znano širši javnosti, ni pa bilo še nobene novinarske konference. 

 
ODGOVOR: 
Sklepanje koalicijske pogodbe in predstavitev le te širši javnosti ni nikjer predpisano. Njena 
formalna oblika in vsebina ter morebitna predstavitev javnosti  je stvar koalicijskih partnerjev. 
 Ne glede na kakršnokoli obliko sodelovanja med strankami v  Občinskem svetu pa bi si želela, 
da delamo vsi v skupno dobro vseh  naših prebivalcev. 

Odgovor pripravila: Mojca Čemas Stjepanovič, županja. 

Branislav Adlešič: 
1. Z odgovorom glede pešpoti, ki poteka od črnomaljskega tromostovja proti stadionu Loka, je 

delno zadovoljen. S problemom smo se srečavali vsaj na dveh sejah v prejšnjem mandatu. Že 
takrat nisem bil zadovoljen z odgovorom inšpektorja. Če se ne motim, mi je bilo takrat 
odgovorjeno, da občina ni  pravni udeleženec v postopku. Kot sem omenil sem sedaj delno 
zadovoljen z odgovorom strokovnih služb. Zapisano je, da je bila geodetska odmera za 
omenjeno parcelo naročena 28. 11. 2014 – torej teden dni po naši seji. Verjamem, da 
obstajajo tehtni razlogi, zakaj odmera ni bila naročena že prej. Mislim, da gre zadeva 
prepočasi. 

 
ODGOVOR: 
Ureditev obodnih meja na tej poti je izvedena. Pravnomočna odločba ureditve meja bo 
predvidoma v začetku marca 2015. Na podlagi te odločbe bo lahko gradbeni inšpektor nadaljeval 
ustrezne postopke. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU. 
 

2. Stopnice pri OŠ Mirana Jarca – povezujejo Šolsko ulico in Kolodvorsko ulico. So v 
razpadajočem stanju, sicer so nekaj sanirane a še vedno nevarne za pešce. Uporablja jih 
sorazmerno veliko število pešcev (osnovnošolci, stanovalci, obiskovalci športnih in kulturnih 
prireditev v športni dvorani, obiskovalci knjižnice…). Še posebej so nevarne ponoči, ker ni 
razsvetljave. Vprašanje – ali lahko pričakujemo obnovo stopnic s postavitvijo razsvetljave in 
če -okvirno kdaj ? (Že dve luči bi rešile problem). 
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ODGOVOR: 
Široko stopnišče od Kolodvorske ceste do Ulice Otona Župančiča v dolžini okoli 80 m je JP 
Komunala Črnomelj d.o.o. sanirala pred nekaj leti v okviru rednega vzdrževanja javnih površin. V 
kolikor bo po tej zimi potrebno še kaj sanirati, bomo na to ponovno opozorili javno podjetje.  
V proračunu za l. 2015 v postavki Izgradnja javnih razsvetljav v občini sicer nismo predvideli 
izgradnjo JR ob teh stopnicah, za kar bi po oceni vzdrževalca potrebovali okoli 6.000 EUR + 
DDV, točen predračun se še pripravlja. V kolikor bi se pri drugih predvidenih gradnjah javnih 
razsvetljav kaj zataknilo, npr. zaradi služnostnih pogodb, bi lahko to JR izvedli že letos, bolj 
realna pa je izvedba v naslednjem letu. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 

3. Problematika dijaškega doma Črnomelj: Od letošnje pomladi sem tudi član sveta dijaškega 
doma, sem se pa s problemi z domom srečeval kar nekaj let – kot ravnatelj. Usoda doma je 
tesno povezana s programom v Metliki. Na sestanku ravnateljev vseh šol, vrtcev s takratno 
ministrico Lucijo Čok sem javno izpostavil umazanijo, ki je program v Metliki  zahrbtno 
pripeljala pod ŠC Novo mesto.  Zakaj zahrbtno - Vse je bilo namreč zmenjeno (oba Župana 
in vodstvo šol), da bo program zaživel v okviru SŠ Črnomelj. Že takrat sem javno dejal, da si 
bomo Belokranjci slej ko prej šolo odpeljali v Novo mesto in takrat bi me kakšen ravnatelj 
najraje prebutal.  Občinski svetniki iz prejšnjih mandatov se morda še spomnite, da sva 
skupaj z direktorjem SŠ Črnomelj Stanislavom Vrščajem na občinskem svetu izpostavila, da 
bo zaradi neenotnosti (da ne rečem neumnosti) nekaterih Belokranjcev, slej ko prej program 
iz Metlike romal v Novo mesto. Stane je imel vizijo o enotni belokranjski srednji šoli (na dveh 
lokacijah). 
Prejšnji teden pa smo lahko v medijih zasledili (tudi v današnjem Delu), da se šola v Metliki in 
Dijaški dom Črnomelj  definitivno zapirata. In ta zadeva se tiče tudi nas. Zapira se tudi   
Dijaški dom  v Črnomlju – saj ne more obstajati brez vzgojne skupine. 
Na nekaj sestankih na ministrstvu na to tematiko sta bili prisotni tudi ravnateljica DD Vesna 
Doltar in ravnateljica SŠ Črnomelj Elizabeta Prus. Dijaškega doma od junija ne bo več, ostala 
pa bo stavba, ki je sicer v lasti ministrstva in ostalo bo verjetno nekaj brezposelnih predvsem 
iz naše občine. 
12. aprila je bil v Dijaškem domu tudi minister Pikalo – nismo smeli prisostvovati debati med 
ministrom in ravnateljico. Čeprav sem bil v Dijaškem domu sem šele iz novic prebral 
(citiram) – bojazni po zaprtju doma trenutno ni. Zaradi političnih lokalnih spletkarij  tudi ni 
smela sestanku prisostvovati Županja. Nerazumljivo! 
Stavba, čeprav državna, bo definitivno ostala tukaj. In menim, da so pogovori o njej brez 
Županje  nedopustni. V domu je že knjižnica in Hostel, tudi kurilnica za OŠ Milke Šober 
Nataše. Naj omenim, da je v ustanovitvenem aktu Dom registriran kar za nekaj dejavnosti 
(kuhinja, pralnica, je primeren za invalide, …) 
Čeprav je stavba »državna« je moramo napolnit. Sedanja ravnateljica je tudi poskrbela, da 
naslednje leto prenavljajo streho (problem od prejšnjega tedna – le del strehe). Tudi se je 
zanimala s čim bi še stavbo napolnila. Je kar nekaj medresorskih idej (šolstvo, sociala), so pa 
odzivi ustanov na katere se je obrnila ravnateljica Dijaškega doma počasni ali pa jih sploh ni.  
POBUDA - Predlagam Županji, da imenuje ekipo (zadolži strokovne službe), ki bi v 
sodelovanju z aktualno ravnateljico in ravnateljico SŠ Črnomelj ,  pripravila predloge kako z 
domom po juniju 2015, ko ga zapustijo dijaki. Zadeva  je urgentna. 

 
ODGOVOR: 
Dijaški dom Črnomelj je v celoti v lasti Republike Slovenije-Ministrstva za šolstvo, znanost in 
šport, zato  je odločitev o tem kaj bo z domom v njihovi pristojnosti. Občinska uprava občine 
Črnomelj ima zaenkrat samo informacije s strani ravnateljice Dijaškega doma in ravnateljice 
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Srednje šole. Ker nas ministrstvo pri reševanju prostorov Dijaškega doma ni  nič obvestilo smo  
zahtevali pojasnilo. Do priprave odgovora, ga še nismo prejeli. 
 
Odgovor pripravila: Mojca Čemas Stjepanovič, županja. 
 
Tončka Jankovič: 
1. Na svoje vprašanje s prejšnje seje, ki se nanaša na cesto Adlešiči – Gorenjci, želi natančnejši 

odgovor. Gre za cesto, na podlagi katere se odvija kar nekaj gospodarske dejavnosti. Cesta 
pomaga mladim ljudem in družinam k zaslužku. Občina je navedeno cesto že sofinancirala 
pred 30 leti (širitev) in v sklopu projekta Curs Colapis. Sprašuje kdaj se bodo začele izvajati 
aktivnosti – odmera parcel, pogovarjanje občine z lastniki zemljišč (teh je najmanj 12). Tako 
kot druge ceste si tudi ta cesta zasluži obravnavo. Projektna sredstva se naj načrtujejo v 2015 
in naprej. Če cesta ni uradno vpisana v zemljiško knjigo, se ni možno prijaviti na nobeden 
razpis za pridobitev sredstev.  
 

ODGOVOR: 
Parcelacija bo naročena v skladu s pričetimi postopki geodetske odmere kategoriziranih občinskih 
cest. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU. 
 
Matija Rom: 
1. »Vinska cesta« (Doblička gora-Stražnji Vrh) je v zelo slabem stanju, na mestih je že celo 

nevarna za promet. Ali se bo sanirala v okviru izgradnje vodovoda? 
 
ODGOVOR: 
Po tako imenovani »Vinski cesti«, javni poti z oznako JP 556 231 Doblička gora – Stražnji Vrh je 
še letos, v okviru regionalnega projekta »Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje 
vodnih virov Bele krajine«,  predvidena izgradnja vodovoda. Po vgradnji vodovoda 
predvidevamo, da bo potrebno obnoviti oz. asfaltirati celotno širino ceste, pred tem pa bo 
potrebno sanirati posedke in lokalne poškodbe na zgornjem ustroju ceste, da se ne bi nov asfalt 
spet poškodoval. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Jože Veselič: 
1. V teku so dogovori za črpanje evropskih kohezijskih sredstev za naslednje finančno 

programsko obdobje 2014 do 2020. Občina Črnomelj spada v Vzhodno kohezijsko regijo. 
Katere projekte občina pripravlja za ta program in v kolikšni vrednosti?  

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj glede na Operativni program za izvajanje Evropske kohezijske politike v 
obdobju 2014-2020 pripravlja projekte na področju: Energetskih sanacij, rekonstrukcij, dozidav 
vrtcev, šol in stavb v lasti občine; Širokopasovnega omrežja; Ureditve poslovnih con na območju 
občine Črnomelj; Postopnega urejanja mestnega jedra (THESAURA in ostali); Dokončanja 
oskrbe s pitno vodo Bele krajine; Varovanja vodnih virov (izdelava kanalizacijskih sistemov in 
čistilnih naprav). 
Posebej poudarjamo, da so tu zajeta široka področja in da se tudi v času izvajanja programskega 
obdobja vedno porajajo dobre ideje in predlogi, ki jih posebej preučimo in ugotavljamo možnosti 
prijave na razne razpise. Glede na razpise pa poimenovanje projektov prilagajamo in dodelamo 
sproti. Projekti so v začetnih fazah, zato je o samih vrednostih težko govoriti. 
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V letu 2014 za omenjeno programsko obdobje ni bilo razpisov, glede na podatke, ki jih imamo pa 
tudi za leto 2015 ne kaže, da se bo na tem področju kaj dogajalo.  
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
Občinska uprava naj do ene od naslednjih sej pripravi tudi natančen pregled dosedanjega črpanja 
evropskih sredstev, na katere razpise se je prijavila, kje je bila uspešna in kje ne (kaj je bil razlog 
neuspešnosti), s finančnimi podatki. 
 
ODGOVOR: 
V obdobju od leta 2010 do 2014 smo v občinski proračun prejeli skupno 5.873.409,01 EUR in 
sicer za naslednje projekte: Prenova objekta kulturne dediščine v mestnem jedru, Viri življenja, 
Curs colapis, Vodooskrba Bele krajine-ČN Črnomelj, Kanalizacija Podklanec in ČN Vinica, 
Nizkoenergetski objekt – vrtec Čardak, Mestna muzejska zbirka, Prebujena kulturna dediščina, 
Komasacije Cerkvišče, Griblje, Komasacije Dragatuško polje, Obnova večnamenskega doma 
Vinica, Fekalna kanalizacija Vinica in Energetska sanacija OŠ Vinica. 
K prejetim sredstvom, ki smo jih prejeli v občinski proračun je potrebno upoštevati še sredstva iz 
proračuna EU za sofinanciranje skupnega projekta Vodooskrba Bele krajine s pitno vodo, kjer je 
nosilec projekta Občina Metlika. Sredstva, ki jih je prejela Občina Metlika za območje občine 
Črnomelj za obdobje 2010 – 2014 znašajo 4.714.935,54 EUR, kar pomeni skupno 10.588.344,55 
EUR sredstev za našo občino. 
V letu 2014 sta bili podpisani še pogodbi za sofinanciranje s strani proračuna EU za projekt 
Obnove hiše Otona Župančiča na Vinici  in Energetsko sanacijo OŠ Milke Šobar-Nataše v 
skupni višini 515.646 EUR, sredstva pa bomo sredstva prejeli v letu 2015. Še vedno pa nismo 
prejeli vseh odobrenih sredstev za projekt Prebujena kulturna dediščina iz leta 2013 v višini 
68.463 EUR, ki jih bomo prejeli po dokončni potrditvi zahtevka vseh projektnih partnerjev. 
V obdobju od leta 2010 do januarja 2015 skupno torej znašajo prejeta sredstva v občinski 
proračun, sredstva, ki jih prejme Občina Metlika za območje občine Črnomelj in odobrena 
sredstva po podpisanih pogodbah 11.172.453,55 EUR. 
 
Odgovor pripravila: Marina Klevišar, OU. 
 
2. CEROD: Novomeški župan je 27. novembra javnosti predstavil problem financiranja 

projekta CeROD. Kot ključen projekt pri izvajanju projekta CeROD II –Regijski center za 
ravnanje z odpadki Dolenjske – II. faza, ki je nadgradnja in modernizacija obstoječega sistema 
obdelave odpadkov, je izpostavil ničnost pogodbe o sofinanciranju, podpisane aprila 2014, 
kar pomeni, da država v tem trenutku ne financira zahtevkov mestne občine. Skladno z 
odločbo je potrebno prioritetno urediti sofinanciranje projekta ter se z župani občin 
družbenic dogovoriti o naslednjih korakih, ki bi omejili, kolikor bo to mogoče, tveganja v 
projektu. CeROD je skupni projekt štirinajst občin, tudi občine Črnomelj. Koliko te stvari 
bremenijo Občino Črnomelj in kakšna so možna tveganja pri II. fazi za občino s finančnega 
vidika? 

 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je tako kot preostalih 14 občin podpisala medobčinsko pogodbo o izgradnji in 
obratovanju Regijskega centra za ravnanje z odpadki Dolenjske – CeROD. Nosilec projekta je 
MO Novo mesto, ki ima tudi večinski delež v javnem podjetju CeROD d.o.o., ki opravlja 
obvezno javno službo odlaganja preostanka odpadkov. Po tej pogodbi in Aneksu št. 4 je Občina 
Črnomelj v deležu 3,98 % dolžna sofinancirati projekt CeROD II. faza, ki obsega predvsem 
izgradnjo čistilne naprave – ČN za izcedne vode na deponiji Leskovec (že zgrajena) in mehansko 
– biološko obdelavo odpadkov – MBO, ki je v gradnji. Pri tem je upoštevano sofinanciranje iz 
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Kohezijskega sklada EU in proračuna RS in občine sofinancirajo samo razliko do polne vrednosti 
projekta, te stroške pa si delijo glede na količine (t) pripeljanih odpadkov na deponijo CeROD. 
V letih 2012 – 2014 smo tako sofinancirali ČN v višini 40.602 EUR, za MBO pa je predvideno 
naše sofinanciranje v višini 200.220 EUR in sicer 17.299 EUR v letu 2014, 145.900 EUR v letu 
2015 in 37.021 EUR v letu 2016. Drugih finančnih obremenitev za proračun občine ni 
predvidenih. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Cvetka Aupič: 
1. Minilo bo leto dni od kar za del vaške poti (200 metrov), ki poteka skozi Svibnik, potekajo 

aktivnosti za geodetsko odmero in vpis v zemljiško knjigo. V kateri fazi je postopek in kdaj 
bo prišlo do realizacije? 

 
ODGOVOR: 
Pogodbe o brezplačnem prenosu so podpisane in overjene. Parcelacija bo naročena v roku 1. 
meseca. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU.  
 
Leopold Perko: 
1. Kljub temu, da delavci cestnega podjetja dokaj redno vzdržujejo bankine na lokalnih cestah 

054141 Tanča Gora-Kvasica in 556051 Tanča Gora-Sela pri Dragatušu, jih vsako malo 
obilnejše deževje (teh letos res ni manjkalo) voda tako razdere, da ob cesti nastajajo že kar 
nevarne luknje. Zaradi tega vaščani Tanče Gore dajejo pobudo, da se na obeh omenjenih 
cestah mulde ustrezno asfaltirajo. 

 
ODGOVOR: 
Lokalno  cesto LC 054141 Tanča gora – Kvasica redno vzdržuje CGP d.d., vzdrževanje javne 
poti JP 556 051 Tanča gora – Sela pri Dragatušu pa se izvaja preko Krajevne skupnosti Dragatuš.  
Po koncu te zime bomo glede na razpoložljiva sredstva in druge nujne potrebe preverili (kot za 
Dragatuš), ali lahko uredimo odvodnjavanje z muldami v okviru rednega vzdrževanja LC. Za 
javno pot pa predlagamo, da se pobuda naslovi tudi na krajevno skupnost, ki se o delih na javnih 
poteh in prioritetah dogovarja z županjo. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Pri avtobusnih postajah na Kvasici se naj uredi prehod za pešce. 
 
ODGOVOR: 
Po Zakonu o cestah (Uradni list RS, št. 109/2010, 48/2012) je investitor in upravljavec državnih 
cest, kamor spada regionalna cesta R1-218 čez Kvasico,  Direkcije RS za infrastrukturo. Le-ta 
zahteva, da se prehod za pešce uredi v skladu s projektno dokumentacijo, ki mora biti izdelana po 
njihovih navodilih in revidirana, zajeti pa bi morala tudi osvetlitev prehoda in para avtobusnih 
postajališč v naselju. Ker je postavitev avtobusnih postajališč v Kvasici neskladna s Pravilnikom o 
avtobusnih postajališčih (Uradni list RS, št. 106/2011), bi morali v projekt zajeti tudi preureditev 
oziroma prestavitev le-teh ter izgradnjo pločnikov med postajališči in prehodom za pešce. Zakon 
o cestah v 47. členu določa, da v naselju te ureditve financira občina, ki pa v proračunu za to 
nima predvidenih sredstev.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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3. Že štiri leta opozarja na neustrezno plakatiranje po avtobusnih postajah. Zadeve se niso 
premaknile na boljše. Fotografiral je avtobusno postajo Dragatuš in priložil slike. 

 
ODGOVOR: 
V letu 2014 so bili v prednosti postopki priključitev na kanalizacijo in vodovod v Metliki, kot tudi 
v Črnomlju. Trenutno pripravljamo dopolnitev programa REDAR, ki bo omogočal zelo hitro in 
enostavno vodenje postopka na področju plakatiranja in tako planiramo v letu 2015 kvalitetno 
pokriti tudi to področje. V planu dela MIR za leto 2015 je področje plakatiranja prioritetna naloga 
in se bo začela izvajati že v začetku leta. 
V letu 2014 je bilo vodenih 5 postopkov na področju plakatiranja. Izbrani so bili kritični primeri. 
 
Odgovor pripravil: Vlado Dražumerič, občinski inšpektor. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Že leta 2007 je sodeloval pri projektu glede neprometne signalizacije na območju celotnega 

KP Kolpa. V letošnjem letu je bil dokončan projekt neprometne signalizacije na območju KS 
Vinica. Zanima ga stroškovnik projekta in dinamika za naprej.  

 
ODGOVOR: 
Za projekt neprometne signalizacije so predvidena samo lastna proračunska sredstva in iz tega 
razloga se projekt izvaja glede na razpoložljiva sredstva. V letu 2015 bo izvedena postavitev za 
poslovni sektor v samem mestu Črnomelj ter za javni in poslovni sektor v KS Stari trg ob Kolpi. 
V letih 2016 in 2017 pa na območjih KS Adlešiči, Dragatuš, Griblje, Sinji vrh, Kanižarica, 
Dobliče, Tribuče, Petrova vas.  Elaborate in izdelavo lamel izdelata izbrana izvajalca, katerega 
občina izbere z javnim naročilom. Samo postavitev ob državnih cestah izvaja izključno 
koncesionar, ob lokalnih cestah pa izvajalca izbere občina z javnim naročilom. 
 
Okviren izračun glede na trenutne cene: 

Elementi signalizacije Okvirna cena  
(EUR brez DDV) 

Okviren izračun za en 
poslovni subjekt 
(EUR brez DDV) 

Lamele (2 kom) 70*2 140 

2 L konstrukciji  – (delimo na 7 delov) (396*2)/7 113,14 

Temelji  za 2 L konstrukciji – (delimo na 7 delov) (262*2)/7 74,86 

Montaža 2 nosilnih konstrukcij  – (delimo na 7 
delov) (150*2)/7 42,86 

4 stebrički  – (delimo na 5 delov) (20*4)/5 16 

Temelji za 4 stebričke  – (delimo na 5 delov) (90*4)/5 72 

Montaža 4 stebričkov  – (delimo na 5 delov) (17*4)/5 13,6 

Montaža lamel (2 kom) 20*2 40 
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Postavitev na L konstrukcijo 
 

410,86 € brez DDV 
 501,25 € z DDV 

Postavitev na stebričke 
 

281,60 € brez DDV 
 343,55 € z DDV 

Postavitev na drogove JR  
180,00 € brez DDV 

 219,60 € z DDV 

 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 
Samer Khalil: 
1. Predlaga, da se lamela, ki označuje podjetje Secop zamenja z lamelo, ki bo označevala 

podjetje Akrapovič. 
 
ODGOVOR: 
Vsako podjetje je dolžno v roku 30 dni po prenehanju izvajanja dejavnosti samo poskrbeti za 
odstranitev lamel (v tem primeru mora to storitev podjetje naročiti pri upravljavcu cest oz 
koncesionarju - CGP–CP d.d.). Glede na situacijo smo jim posredovali dopis, kjer smo jih na to 
opozorili. 
S strani podjetja Akrapovič d.d. za lamelno označitev podjetja nismo prejeli nobene pobude. Smo 
pa jih z dopisom obvestili, da imajo to možnost in jim tudi predstavili postopek.     
 

Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU. 
 

Janez Perušič: 
1. Krajan iz Majerja želi zgraditi lopo, vendar mu je to onemogočeno zaradi območja zelene 

cone. Želi pisni odgovor oz. pojasnilo.  
 
ODGOVOR: 
Po dopolnjenih podatkih, ki jih je podal svetnik, podajamo naslednjo obrazložitev: Območje 
prostorskega načrta je opredeljeno z različnimi osnovnimi namenskimi rabami prostora (stavbna 
zemljišča, kmetijska, gozdna, vode in druga zemljišča). Osnovne namenske rabe pa so razdeljene 
na podrobnejše namenske rabe. Tako so pri stavbnih zemljiščih poleg zemljišč za gradnjo 
opredeljena tudi zemljišča za zelene površine. S strokovnimi podlagami se na podlagi obstoječih 
ali predvidenih programskih izhodišč ugotovi kakšna bo namenska raba določenega območja. 
Ker konkretna lokacija, ki je po namenski rabi območje za stanovanja in kmetije, meji na 
območje centralnih dejavnosti, je bil z zelenimi površinami predviden tako imenovani 
»tamponski« pas, ki omejuje prehajanje ene dejavnosti v drugo. 
Omenjen krajan ima kmetijo, ki jo mesto počasi prerašča in ji omejuje možnost razvoja. Krajan je 
podal vlogo za postavitev lope za ovce na območju zelenih površin, kjer gradnja kmetijski in 
drugih objektov ni dovoljena. Ob izvajanju terenskega ogleda mu je bilo s stani Občine 
svetovano, da glede na to, da mesto omejuje širitev kmetije razmisli o možnosti postopne selitve 
kmetije. Krajan se je kasneje oglasil na Občini in smo skupaj določili lokacijo, kamor bi se lahko 
kmetija postopoma preselila. Skladno tem je bila s strani Občine podana pobuda za spremembo 
Občinskega prostorskega načrta. Povedati je še treba, da ima krajan dopolnilno dejavnost žage, 
katere objekte se lahko enostavno prestavi na novo lokacijo, poleg tega pa ima še namen graditi 
objekte za potrebe kmetije. Poleg prostorske omejitve je kmetija tudi omejena z velikim 
gospodarskim objektom, ki je v slabem gradbeno fizičnem stanju in je evidentiran kot objekt 
kulturne dediščine. Že pri podaji predloga o selitvi kmetije smo glede na potrebe krajana po širitvi 
kmetije in hkrati prostorske omejenosti razmišljali v smeri racionalnosti tako prostorskega 
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urejanja kot faznosti gradnje in racionalnosti prenove objekta kulturne dediščine za namene 
gospodarskega objekta. 
Nova lokacija kmetije bo vrisana kot predlog v spremembah in dopolnitvah Občinskega 
prostorskega načrta (SD OPN) in pričakujemo, da bo lahko brez večjih zapletov kot taka tudi 
sprejeta. Po sprejemu SD OPN bo lahko krajan objekte, ki jih želi graditi po pridobitvi ustreznih 
dovoljenj gradil na novi lokaciji postopoma ali hkratno. S tem bo tudi omogočen nadaljnji razvoj 
kmetije in lahko tudi žage. Za obstoječo lokacijo na Majerju pa se pri nadaljnjih SD OPN lahko 
poišče nove primerne vsebine. 
 
Odgovor pripravila: Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. V NRP občine Črnomelj je zajeta tudi obnova šole v Preloki (1.900.000 EUR). Kaj zajema 

projekt? Ali je v projekt zajet tudi dostop do šole?  
 
ODGOVOR: 
Projekt prenove šole v Preloki vključuje: gradbena in obrtniška dela, strojne in elektro instalacije, 
konzervatorska dela, splošne stroške (projektna dokumentacija, geodetski posnetki, 
konservatorski načrt, …) zunanjo ureditev, opremo objekta. V projekt je zajeta celotna ureditev 
okolice šole s potrebnimi parkirnimi prostori (ni pa vključena ureditev poti skozi naselje do 
objekta). 
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
 
2. Pred leti je Društvo lastnikov gozdov ob Kolpi in Lahinji začelo z aktivnostmi za izgradnjo 

gozdne ceste iz Zilj proti Adlešičem. Pozneje je aktivnosti prevzela občina. Geodetska 
odmere so narejene, prav tako je izdelana trasa gozdne ceste, zato ga zanima kako je z 
zadevo? 

 
ODGOVOR: 
Po določilih zadnjega objavljenega javnega razpisa za ukrep 122 Povečanje gospodarske vrednosti 
gozdov iz PRP 2007-2013, ki je bil v letu 2011, je moral imeti vlagatelj vloge na navedeni javni 
razpis gozdno posest velikosti najmanj 0,5 ha razen, če je vlagatelj združenje lastnikov gozdov. 
Glede na določila razpisa, Občina Črnomelj ni mogla biti vlagatelj vloge za izvedbo investicije 
izgradnje gozdne ceste Zilje – Adlešiči, saj po podatkih Zavoda za gozdove, OE Novo mesto, 
KE Adlešiči, na načrtovano gozdno cesto gravitirajo gozdne parcele v lasti Občine Črnomelj 
katerih lastniški delež ne dosega 0,5 ha. Lahko pa bi bil vlagatelj Združenje lastnikov gozdov ob 
Kolpi in Lahinji na katerega je tudi naslovljena projektna dokumentacija za navedeno investicijo, 
pri tem pa bi moral investitor zagotavljati tudi lastno udeležbo pri investiciji in sicer v višini 40 % 
upravičenih stroškov in strošek DDV-ja.  Tudi služnostne pogodbe se morajo sklepati z 
investitorjem.   
Smiselno je, da se pred nadaljevanjem kakršnih koli aktivnosti počaka, da Ministrstvo za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano potrdi Program razvoja podeželja (PRP) za obdobje 2014-
2020 in po sprejeti Uredbi o ukrepih PRP preveriti možnosti prijave na javne razpise za izgradnjo 
gozdne infrastrukture v novem programskem obdobju.      
 
Odgovor pripravila: Mojca Črnič, OU. 
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Na 3. redni seji OS je županja predlagala, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja na svoji prvi naslednji seji sprejme stališče glede postopka evidentiranja kandidatov za 
imenovanje manjkajočih članov v delovnih telesih ali drugih organih, ki jih imenuje OS. S 
sklepom se seznani občinski svet.  
 
S 23 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na svoji prvi naslednji seji sprejme sklep 
glede postopka evidentiranja kandidatov za imenovanje manjkajočih članov v delovnih telesih ali 
drugih organih, ki jih imenuje OS. S sklepom se seznani občinski svet.  
 
ODGOVOR: 
KMVI je 3. seji 20.1.2015  sprejela naslednji sklep:  
V primeru odstopa ali razrešitve posameznih članov delovnih teles ali drugih organov, ki jih je 
imenoval občinski svet, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja izvede 
evidentiranje kandidatov preko vseh političnih strank, zastopanih v občinskem svetu, pri 
imenovanju pa ima prednost kandidat tiste stranke, katere predstavnik je odstopil ali bil 
predčasno razrešen.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
 


